
Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid sammanträde nr 2 2018 

Sammanträdestid och plats:2012-04-06 klockan 08.30-16.30, Scandic Hotell, 

Upplands Väsby.  

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande, Carina Adolfsson, Göran 

Johansson, Gunnar Pettersson, Tomas Lööf, Andreas Johansson, Owe 

Karlsson, Thommy Sundell, sekreterare. 

§20 Mötets öppnande. 

Hälsade ordföranden styrelsens ledamöter välkomna till mötet och förklarade 

sammanträdet öppet. 

§21 Val av justeringsman. 

Valdes Andreas Johansson att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

§22 Föredragningslistans godkännande. 

Godkändes förslaget till föredragningslista. 

§23 Föregående protokoll 

Genomgicks föregående protokoll nr1, § 1-19. 

Styrelsen beslutar 

Att med godkännande lägga styrelseprotokoll nr1 till handlingarna. 

§24 AU-beslut. 

Sekreteraren redovisar AU:s beslut enligt följande: 

Auktoriserat följande personer som drevprovsdomare, Per-Åke Svensson, 

Sölvesborg, Henric Linder, Stenstorp, Peter Forendal, Falköping, Reine Karlén, 

Kinnarp, Christian Johansson, Ulricehamn och Göran Björkhult, Uppsala. 

Uppdraget till Andreas Johansson att inför hösten säkra ett digitalt kvalitativt 

inrapporterings system för jaktprov och utställningar i samverkan med 

företrädare för några lokalklubbar som har en hög prov och 

utställningsfrekvens. 

Uppdraget till sekreteraren och Gunnar Pettersson att överlägga med 

Svenska Kennelklubben med anledning av kansliets upphörande. Vidare 



beslutades att den vidare inriktningen av förändringsarbetet för den 

nuvarande kanslifunktionen skall följa sekreterarens förslag till 

kravspecifikation och arbetsfördelning. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna arbetsutskottets ovan fattade beslut, samt 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att ta fram digitala mailadresser för 

lokalklubbar och rasföreningar. 

Att uppdra åt Tomas Lööf att justera arbetsordningen för Svenska 

Stövarklubben. 

Att uppdra åt Göran Johansson att vara kontaktperson för 

utställningsverksamheten i avvaktan på ett nytt inrapporterings system. 

§25 Ekonomiredovisning 

Carina Adolfsson redovisar årsredovisningen för 2017 som uppvisar ett 

mindre överskott samt att revisionen för 2017 ännu inte har översänts från 

Ernst & Young i Östersund, den muntliga redovisningen ger dock vid handen 

att inga frågeställningar föreligger från revisorerna. 

Ordföranden redovisar pågående avtalsdialoger med ett antal 

annonsintressenter som initierats av annonsförsäljare Ronny Benjaminsson. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§26 Stövarfullmäktige 

Sekreteraren redovisar verksamhetsberättelser och årsredovisningar för 2016 

och 2017 och övriga fullmäktige handlingar. 

Styrelsen beslutar 

Att med undertecknande överlämna handlingarna till Stövarfullmäktige. 

Vidare föreligger sekreterarens förslag till rambudget för kommande 

mandatperiod 2019-2020, jämte ordförandens förslag till verksamhetsplan 

för perioden.  

Styrelsen beslutar 



Att efter smärre justering överlämna föreliggande förslag till rambudget och 

verksamhetsplan till Stövarfullmäktige. 

Gunnar Pettersson redovisar upprättat förslag till kandidater för förtjänst 

tecken och övriga utmärkelser i samband med Stövarfullmäktige. 

Styrelsen beslutar 

Att efter justering fastställa föreliggande förslag. 

Sekreteraren redovisar att samtliga fullmäktigehandlingar kommer att 

sammanställas i pärmar och överlämnas till delegaterna i färdigt skick. 

Avslutningsvis fördelas redovisningsansvaret över styrelsens 

ställningstagande till inkomna motioner mellan styrelsens ledamöter. 

Styrelsen beslutar 

Att sammanställda pärmar med fullmäktigehandlingarna översändes till 

delegaterna tillsammans med kallelsen och eller inbjudan till 

Stövarfullmäktige inom föreskriven tid, samt att 

Programmet för Stövarfullmäktige ska innehålla tre föredrag enligt följande:  

Medlemsfrågor, Moa Kjellström, Studiefrämjandet, 

Förändrad kansli funktion, Thommy Sundell, styrelsen, 

Digitalt inrapporteringssystem, Andreas Johansson, styrelsen. 

Paragrafen är omedelbart justerad, tre ledamöter anförde jäv i ett ärende 

under paragrafen och deltog därför inte i beslutet av just det ärendet. 

§27 IT-ärenden 

Andreas Johansson redovisar läget i den referensgrupp som håller på att 

sammansättas för utveckling av ett nytt digitalt inrapporteringssystem. 

Gruppens arbete är beroende av teknisk support för uppbyggnaden av 

systemet och besked om tidsplaneringen har ännu inte kunnat lämnas från 

berört företag. Vi förväntas erhålla ett snart besked redan i samband med 

avelskonferensen så att den övriga gruppens arbete kan komma igång, 

eftersom tidsplanen är att det skall vara färdigställt till höstens 

provverksamhet. 

Ordföranden tar upp den tråkiga utveckling som inträffat på sociala medel 

där Finsk stövare föreningen till slut tvingats släcka ned ett forum på 



Facebook beroende på polarisering och ett i många stycken olämpligt 

språkbruk. Styrelsen ser med oro på detta och konstaterar att den framtida 

utvecklingen och samtalsklimatet på sociala medier kommer att vara 

avgörande för om ytterligare åtgärder kommer att krävas. Det är viktigt att 

vi får en debatt om det som förenar stövarjägarna i stället för det motsatta. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen.   

§28a Inkomna skrivelser. 

Protokoll från Svenska stövarklubbens regelgrupps utvärderingsmöte. 

SKK/tk Dispens från hundförbudet. 

SKK/ak Index som avelsverktyg. 

SKK/uk Handbok för utställare. 

SKK/ak Protokollsutdrag Stövarärenden. 

SKK/ak Stövarrasernas framtid. 

SKK Dataskyddsförordningen. Inbjudan till webbkonferens 25/4 2018. 

SKK Ny djurskyddslag. 

Svenska Finskstövare föreningen, Representant i avelsnämnden. 

SKK/vd Fördröjning av ”arrangera jaktprov”. 

§28b Utgående skrivelser 

Sekreterarens svar på enkät från SKK om dataskyddsförordningen. 

Ordförandes svar på fråga om rutiner för medlemskap från tidigare medlem. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av inkomna och utgående 

skrivelser. 

§29 Övriga frågor 

A)Sekreteraren redovisar den samlade dialogen med SKK vad gäller 

dataskyddsförordningen. Bedömningen är att styrelsen behöver arbeta 

igenom frågan och vidta ytterligare åtgärder för säkra upp att förordningens 



intentioner efterlevs. Vidare behöver lokalklubbar och rasföreningar 

informeras och sannolikt vidta samma förändringar av sina rutiner. 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt Tomas Lööf att säkra upp det vidare arbetet med att 

implementera dataskyddsförordningen i Svenska Stövarklubbens 

organisation. 

B) Föreligger överklagan av domslut från hundägare i Örebro läns 

Stövarklubb. Överklagan gäller ett jaktprov där vargförekomst i provområdet 

tvingat hundägare och provgrupp till längre förflyttning som i praktiken 

inneburit att hunden fått en timma i mindre tid till sitt förfogande under 

provet. Hundägarna anser att tiden efter provets avbrytande skall kunna 

räknas in som i så fall skulle innebära att hunden skulle få ett högre pris. 

Frågan har prövats av styrelsen för Örebro läns stövarklubb som fastställt  

fullmäktiges jaktprovsresultat för den aktuella hunden.  

Styrelsen beslutar 

Att vargförekomst ställer stora krav på lokalklubbens planering av jaktproven 

och att det var olyckligt att det inte fanns en reservruta inplanerad vid det 

aktuella provet. Styrelsen har stor respekt och förståelse för hundägarnas 

protester mot jaktprovsresultatet, men kan för sin del inte finna något stöd i 

gällande jaktprovsregler för att ändra fastställt jaktprovsresultat. Fastställt 

jaktprovsresultat från fullmäktige är fortsatt gällande för den aktuella 

hunden således. 

C) Göran Johansson tar upp frågan om att gällande jaktprovsansvar för en ras 

som Svenska Stövarklubben inte har rasansvar för, nu har prövats under de 

tre år som var avtalade. Eftersom inte aktuell ras inte finns med i nuvarande 

eller kommande digitala inrapporteringsprogram kräver rasrapporteringen 

manuell handläggning. Styrelsen konstaterar att beslutsgången för SKK:s 

beslut i ärendet är oklar då Svenska Stövarklubben inte har beretts tillfälle att 

yttra sig i ärendet före beslut. Vidare framgår inte periodiseringen för 

eventuell prövningstid tydligt av beslutsskrivningen. 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att aktualisera ärendet hos SKK/JK och 

bereda ärendet inför beslut vid nästa sammanträde. 



§30 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum den 31 maj i Upplands Väsby i samband med 

Stövarfullmäktige. 

§31 Mötets avslutande 

Ordföranden tackar de deltagande för ett konstruktivt möte och förklarar 

sammanträdet avslutat. 

Vid Protokollet 

 

Thommy Sundell  

 

Justeras 

 

Freddy Kjellström                                                                Andreas johansson 

   

 

 

 

  

 

 

 


